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САВЕТ РОДИТЕЉА 

ОШ „ВУК КАРАЏИ“ 

УЛ. ЈАДРАНСКА ББ 

17530 СУРДУЛИЦА 

ТЕЛ/ФАКС:017/815-950 

ПИБ:100949975 

МАТИЧНИ БРОЈ:07284373 

ДЕЛЛОВОДНИ БРОЈ:1711 

од 17. новембра  2022. године 

З А П И С Н И К 

СА 2.  СЕДНИЦE САВЕТА РОДИТЕЉА ОШ „ВУК КАРАЏИЋ” У СУРДУЛИЦИ,  

одржане дана 17. новембра 2022. године, са почетком  у 18.00 часова,  у 

наставничкој канцеларије  школе 

 

         Седници присуствује укупно 32 чланова  Савета, што је већина од укупног 

броја (41  представник одељења нижих и виших разреда – по један представник у 

32 одељења, по два представника родитеља у 4 комбинована одељења - 8 чланова,  

и један представник групе ППП, што је укупно 41 члан Савета родитеља),  

директор школе  Драгана Нешић,  секретар школе Јелена Богдановић, библиотекар 

школе Маја Стошић, и два представника Ученичког парламента (у прилогу: 

потписи присутних чланова савета родитеља). 

 Записник води секретар школе. 

 Председник Савета родитеља отвара седницу и захваљује свим присутним 

члановима Савета родитеља што су се одазвали позиву и дошли на седницу и 

додаје да је сигуран да ће савет родитеља бити  ефикасан и реализовати све 

планиране активности уз пуну и квалитетну  сарадњу са наставницима и 

руководством школе.   Ако се активно укључимо у наставне и остале активности 

школе, у  процес доношења важних  одлука које су у интересу деце (око 

безбедносних, наставних, организационих и финансијских питања), можемо да 

утичемо на  унапређивање квалитета образовања и васпитања. 

Председник  предлаже  следећи:  

 

      ДНЕВНИ РЕД: 
1. Усвајање Записника са 1. конститутивне седнице Савета родитеља, одржане 

дана 15. 09. 2022. г. 

2. Анализа успеху и дисциплини ученика на крају првог класификационог 

периода;  Давање предлога мера за побољшање успеха и владања ученика; 

3. Подношење Извештаја Актива за школско развојно планирање и организација 

даљих активности; 

4. Разматрање питања безбедности ученика у школи;  

5. Подношење извешатаја Комисије за одабир најповољнијег добављача ђачке 

ужине у школској 2022/2023. години и разматрање  јеловника ђачке ужине; 

6. Извештај комисије за јавну набавку услуга извођења екскурзије и рекреативне 

наставе у школској 2022/2023.години.  

7. Информисање о припремама за завршни испит ученика осмог разреда; 

8. Текућа питања; 
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    Након гласања једногласно је усвојен предложени дневни ред. 

  

1) Председник отвара прву тачку дневног реда и  упознаје чланове Савета  са 

садржином записника са 1. конститутивне седнице Савета. (Записник је 

сачињен у писаној форми и одштампано је 30 истоветних примерака који су  

подељени присутним члановима - у прилогу.) 

 

Председник СР ставља предлог за усвајање записника са 1.конститутивне 

седнице на  гласање. Након гласања једногласно је донета  

 

О Д Л У К А 

о усвајању записника са 1. конститутивне седнице Савета родитеља, одржане  15 . 09.  2022. год. 

 

2) Председник прелази на другу тачку дневног реда и даје реч  стручном сараднику 

Маји Стошић. 

Маја Стошић износи Извештај о анализи успеху и дисциплини ученика на 

крају првог класификационог периода. (Извештај  у прилогу). 

Директор школе се јавила за реч и изнела да ситуација по питању успеха, а 

нарочито дисциплине ученика, није добра и да је на седници Наставничког већа 

такође разматрана и анализирана ова тачка. По речима директора успех ученика је 

најгори у оним одељењима где има  највише изречених васпитних и 

дисциплинских мера, и ту се види да успех и владање иду заједно. Директор истиче 

да су у  питању ученици  седмог разреда, да за њима иду ученици  шестог, па тек 

онда осмог разреда јер су вероватно сазрели и петаци који су још у фази адаптације 

због прелаза у нови циклус. По речима директора, када се причало који је то 

предлог мера за побољшање успеха и владања ученика ми нисмо знали и  питали 

смо се шта и како треба урадити. Имали смо предлоге да се мора обратити много 

већа пажња од стране родитеља када је у питању дисциплина ученика, а онда и 

успех. Утисак је да су се деца за протеклих две године удаљила не само од школе 

него и од култа наставника. Министар просвете је лепо рекао да проблеми морају 

прво да се решавају унутар породице, па онда да идемо даље. Деца морају да се 

прате јер сте за ове две године видели да уопште није лако да се ради од куће са 

њима. Деца су се сад и навикла да имају помоћ родитеља. Родитељи морају више да 

се укључе како би се побољшао успех и дисциплина ученика. По речима директора 

нема нам друге него да заједно удружимо снаге и да их вратимо у нормалу. 

Ученици морају да раде и код куће јер није довољно да уче само у школи.  

Родитељи питају директора да ли  родитељи ученика и ученица којима су 

изречене васпитно дисциплинске мере и који се недолично понашају у школи 

сарађују са психологом, педагогом и уопште са школом. Директор одговара да се 

ти родитељи углавном  не одазивају на позиве и слабо сарађују са свима нама. 

Дирекор препоручује члановима Савета родитеља да на предстојећим родитељским 

састанцима разматрају ова питања, али истиче проблем да родитељи те деце 

углавном не долазе на родитељске састанке. Родитељи додају да су приметили да 

никада као сада није био толики број изречених опомена и укора. Директор додаје 

да су добро приметили и да је став наставника  да не смеју да буду болећиви. 

Морамо да примењујемо рестриктивније мере које нико од нас не воли. Неки од 

родитеља су пренели да су имали разговор са родитељима такве деце и да су на 
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њихово питање и сугестију како да се проблем реши они одговарали  “шта ја да 

радим”, “нека су они живи и здрави” и сл. Поједини родитељи су такође имали 

примедбу на квалитет уџбеника јер сматрају да су реченице у уџбеницима превише 

сложене и да садржај уџбеника није непримерен узрасту деце. Додају да и они сами 

имају проблем да схвате значење појединих реченица  и да због тога  не могу да 

помогну својој деци. Родитељи су истакли да деца све више иду на приватне 

часове. Директор истиче да што се тиче приватних часова то није само до детета 

или наставника. Појединој деци не требају приватни часови, неки родитељи можда 

не могу да помогну деци па деци плаћају приватне часове, то је дискутабилно 

питање. Што се тиче уџбеника, по речима директора, то јесте питање за 

министарство и апсолутно се слажем са вама да су уџбеници неприлагођени 

узрасту  деце. 

Закључак је да је неопходно свакодневно праћење деце и рад са њима. 

Родитељи питају да ли се одржавају часови допунске и додатне наставе и да 

ли деца иду редовно на те часове. Директор школе је одговорила да се допунска и 

додатна настава држи пре часова  у преподневној смени  јер деца свакодневно 

имају по седам часова и једино тад може да се одреди термин за ову наставу. То 

буде од 7,20 и не дође ни три посто деце. На додатну долазе ученици кад крену 

такмичења и ту немамо проблем, али допунску наставу деца схватају као казну и ту 

је највећи проблем. Најбоље је по речима директора да тај допунски рад наставник 

некад обави и кроз час редовне наставе, кад се укаже мало простора.Мора некад  да 

се застане са наставном јединицом  како како би се деци која не могу да схвате 

појаснила нека наставна област. Закључак је да је мотивисаност деце за учење и 

постизање успеха врло слаба.  

Председник Савета родитеља апелује на чланове Савета родитеља да све ове 

заључке и мере пренесу родитељима свог одељења и поразговарају са њима да и 

они ако имају неки предлог дају тај предлог који ће се разматрати на следећој 

седници, а све у циљу побољшања успеха и дисципкине наше деце. 

  

 Председник се захваљује и прелази на 3. тачку дневног реда. 

  

            3) Председник у оквиру треће тачке дневног реда која се односи на 

подношење извештаја Актива за школско развојно планирање и организацију 

даљих активности, даје реч  координатору актива Маји Стошић.        

 Маја Стошић упознала је присутне са Планом Актива и Решењем о 

именовању чланова Актива. Координатор Актива поднела је Извештај Актива (чита 

Извештај – у прилогу).   

Након краћег  разматрања  Извештаја,  Савет родитеља једногласно је заузео 

став да је Актив за школско развојно планирање  реализовао  планиране активности 

за наведени период  и да  тако треба да настави са својим радом.     

                
4)  Председник прелази на четврту тачку дневног реда и даје реч 

директору. 

Директор школе износи да су сви под утиском због онога што се дешавало ових 

дана и протекле недеље, два случаја у Врању и случај у Трстенику и да треба да се 

говори не само о безбедности ученика у школи већ и о безбедности наставника у 

школи. Директор обавештава чланове да је 29. јуна Школски одбор  донео нови 

Правилник  о мерама, начину и поступку заштите и безбедности ученика за време 

боравка у школи и свих активности које организује школа. Тим за израду Акта 
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донео је 24. јуна Акт о потенцијалним и актуелним ризицима у организацији радa 

OШ “Вук Караџић” у Сурдулици и овај акт је саставни део горе поменутог 

Правилника. Директор упознаје присутне са одредбама Правилника о протоколу 

поступања у установи у одговору на насиље, злостављање и занемаривање. Такође 

је директорка упознала присутне са листом инидикатора за прелиминарну 

идетификацију ученика који су потенцијалне жртве трговине људима коју је 

израдило МПНТР у сарадњи са Канцеларијом Савета Европе у Београду, у 
оквиру пројекта „Превенција и борба против трговине људима у Србији“. 

Након детаљног разматрања питања безбедности ученика закључак 

родитеља је да приоритетан задатак да се обезбеди сигурно и безбедно окружење 

ученика у школи. Ученици, родитељи, руководство школе, школска 

администрација, техничка служба и други чланови школске средине, али и шире 

заједнице морају радити кооперативно у остваривању тог задатка.  

5)  Председник прелази на пету тачку дневног реда и даје реч секретару 

школе Јелени Богдановић. Јелена је упознала присутне са извешатајем  Комисије за 

одабир најповољнијег добављача ђачке ужине у школској 2022/2023. години. У 

Комисију за јавну набавку именовани су  председник комисије Јелена Богдановић и 

чланови Југослава Миленковића и Зорица Ивковић. Комисија је образована  на 

основу посебног решења директора школе. До истека рока за подношење понуда,  

03.10.2022. до 12:00:00 часова, примљене су две понуде за Партију 1 - Набавка 

хлебних и пекарских производа, и то:  Понуда  САМОСТАЛНЕ ТРГОВИНСКО 

ПЕКАРСКЕ РАДЊЕ МАX МИЉКОВИЋ ОЛИВЕРА ПР Владичин Хан, 29.09.2022 

и Понуда  ТРГОВИНСКО ПРОИЗВОДНЕ УСЛУЖНЕ РАДЊЕ ДЕЛИКАТЕС 

СТОЈАНОВИЋ ПЕРСИДА ПРЕДУЗЕТНИК АЛАКИНЦЕ, Сурдулица , 01.10.2022. 

За Партију 2 - Набавка прехрамбених производа примљена је једна понуда  

ТРГОВИНСКО ПРОИЗВОДНЕ УСЛУЖНЕ РАДЊЕ ДЕЛИКАТЕС СТОЈАНОВИЋ 

ПЕРСИДА ПРЕДУЗЕТНИК АЛАКИНЦЕ,  Сурдулица . За партију један повољнију 

понуду дала је МАХ пекара (записник о отварању понуда -  у прилогу). На основу 

најповољнијих понуда закључени су уговори са горе наведеним понуђачима који 

важе до краја школске године.  

 Комисија коју је именовао Савет родитеља саставила је јеловник за октобар 

месец и ђаци су почели да примају ужину 10. 10. 2022. године. (јеловник у 

прилогу). 

Председник Савета родитеља, Ђорђе Станковић који је и члан комисије за 

састављање јеловника је предочио свим родитељима да испитају шта се деци 

највише свиђа, шта највише воле да једу што се тиче ужине, а шта им се не свиђа и 

шта би променили.  

 Родитељ одељења 3/2 преноси мишљење родитеља да треба избацити 

чоколадице јер их деца не једу. Једину чоколадицу коју деца воле и коју треба 

оставити је бонжита вита нова, али остале треба избацити. 

 Председник савета родитеља додаје да има и родитеља из других одељења 

који преносе одушевљење деце управо за тај асортиман производа. 

 Већи број родитеља преносе предлоге родитеља својих одељења да се 

обавезно у јеловник убаци неко воће. (банана, јабука, мандарина, поморанџа). 

 Директор додаје да је то јако добар предлог. Председник додаје да ће 

комисија убацити један дан у недељи воће, па ће се видети да ли деца једу воће. 

 

6) Председник прелази на шесту тачку дневног реда и даје  реч секретару 

школе Јелени Богдановић.  
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Секретар подсећа присутне родитеље да 04. 10. 2022.године на први 

расписани позив није било ни једне понуде. Сви родитељи су о томе обавештени 

преко вибер група и секретар информише да је јавна набавка за извођење 

екскурзија за свих девет парија одмах расписана по други пут. Дана 18.10.2022 до 

12:00:00 часова, примљене су понуде за свих девет партија за услуге извођења 

екскурзије за ученике од првог до осмог разреда  и услуге извођења рекреативне 

наставе за ученике од првог до четвртог разреда од стране Туристичке агенције 

БАВКА-ТОУРС ДОО Горњи Буниброд и једино за осми разред, за партију 8  је 

пристигла још једна понуда, понуда ВИП ТОУРС & СЕРВИЦЕ ДОО Ниш која је 

била скупља од понуде Бавка турс. Закључени су уговори за свих девет партија 28. 

октобра 2022.године и екскурзија осмог разреда је реализована 7. до 9. 11. 2022. 

године. Мислим да су сви задовољни и деца и родитељи и наставници. 

Родитељи осмог разреда  додају да су деца презадовољна и додају да немају 

никакве замерке. Директор школе такође је пренела позитивне утиске наставника и 

ученика и похвлила је ученике да су били послушни и добри.  

 

7) Председник прелази на седму тачку дневног реда и даје реч директору 

школе. 

 Директор школе информише присутне да су припреме за завршни испит 

кренуле прекјуче и да ученици осмог разреда полажу завршни испит 24. и 25. марта 

а завршни испит 21, 22. и 23. јуна 2023.године. Има новина. Сада полажу српски, 

математику и предмет по избору и тај предмет ће бити изабран до 30. децембра. Са 

родитељима осмог разреда одржаће се родитељски састанци на којима ће се 

родитељима показати логовање и пријава родитеља на сајт “Моја средња школа”. 

Логовање је почела од 15. 11. и могу да погледају податке о својој деци, а од 01. 12. 

ће бити омогућена пријава за завршни испит преко портала. Ако пријаву не могу да 

обаве преко портала исто то могу да ураде директно у школи. По речима директора 

школе сви родитељи осмог разреда биће информисани о свему. 

      

  8) Председник отвара осму тачку дневног реда, текућа питања. 

            Пошто  нема питања и предлога председник  закључује  седницу.              

 Седница је завршена у 19.15 часова. 

 
 

 Записничар,                                         Председник Савета родитеља 

 ЈЕЛЕНА БОГДАНОВИЋ       ЂОРЂЕ СТАНКОВИЋ 
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